

Title (en)

Storing and applying device comprising an applicator surface reshaper

Title (de)

Aufbewahrungs- und Auftragevorrichtung mit einem Teil zum Umformen der auftragenden Fläche

Title (fr)

Dispositif de conditionnement et d'application comportant un organe de refaçonnage de la surface d'application

Publication

EP 1595472 A2 20051116 (FR)

Application

EP 05300344 A 20050429

Priority

FR 0404674 A 20040430

Abstract (en)

The device includes an applicator member having a long hollow body (12) formed with a pointed application surface (14) at one end. A block of fluidizable substance (13) is provided within the long hollow body, extending towards the application surface. The application surface is insertable into the storage cavity and a reshaping cavity (24) of a reshaper member (20). The reshaping cavity can reshape the application surface to its pointed shape. The heating which is applied to the reshaper member is done in a microwave oven. An independent claim is also included for an applicator surface reshaping method.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de conditionnement et d'application comportant : un corps (12), un bloc dun produit (13) fluidifiable immobile relativement au corps (12) à l'état solide, ce bloc de produit formant saillie hors du corps de manière à déflir au moins une surface servant à l'application (14), un organe de refaçonnage (20) de la surface d'application (14), cet organe de refaçonnage étant positionnable sur le corps de manière à définir avec celui-ci au moins une cavité (24) dans laquelle le produit peut s'écouler lorsque fluidifié par apport de chaleur, le produit pouvant conserver la forme de la cavité (24) lors du retour à l'état solide après refroidissement. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 40/08; A45D 40/20

IPC 8 full level

A45D 40/16 (2006.01); **A45D 40/08** (2006.01); **A45D 40/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 40/08 (2013.01); **A45D 40/20** (2013.01); **A45D 40/16** (2013.01)

Cited by

FR3049176A1; FR2927782A1; FR2933853A1; EP2016856A1; WO2011144500A1; WO2017162861A1; WO2009104133A3; WO201007596A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1595472 A2 20051116; EP 1595472 A3 20060517; FR 2869511 A1 20051104; FR 2869511 B1 20060714; JP 2005319314 A 20051117;
JP 4173496 B2 20081029

DOCDB simple family (application)

EP 05300344 A 20050429; FR 0404674 A 20040430; JP 2005161931 A 20050502